

BEIJING MORNING POST 北京晨报

# 教育

EDUCATION INFORMATION

## 资讯

29 2004.11.18 星期四

主 编：廖厚才  
 编 辑：罗德宏  
 美 编：全凌飞  
 校 对：李 太

●教育重磅人物榜



### 华尔街英语董事长 李文昊

◆上榜理由：作为华尔街英语的创始人和董事长，李文昊先生成为了其所在国意大利乃至国际上的教育企业、市场、商业界的先锋人物。迄今，华尔街学院已发展为遍布欧洲、南美、美国和亚洲的25个国家、400多个中心的全球领先的教育集团。2000年5月，李文昊先生来到中国，在北京创建了中国第一个华尔街英语学习中心，并先后开设了8个华尔街英语学习中心。同时他又分别在上海开办了5个中心。至今，已先后招收了3万名学员。

◆教育理念：李文昊先生认为，人的一生中最重要的

是服务于全社会、全人类，而教育又是服务的最重要的一种方式。他多年以来的梦想就是：使全世界人民能够用英文进行更加有效的交流、从而能够更好地相互沟通、相互了解。

教育目标：李文昊先生希望在今后的五至十年间，将华尔街英语学习中心开遍全中国。

**GREAT** 北京巨人学校  
**江博领衔 巨人打造**

激情新概念 1-4册 12月11日开课  
 网址：[www.jrxx.com](http://www.jrxx.com) 电话：82512001/2/5/6

## President of Wall Street English: Luigi T. Peccenini

By Luo Dehong

- ◆ Reasons to be on the top of the chart: As founder and president of *Wall Street English*, Luigi T. Peccenini became a pioneer figure among education enterprises, market and business circles of Italy and even of the world. Up to now, *Wall Street English* has grown into an internationally advanced education group, which has more than 400 centers in 25 countries and regions in Europe, South America and Asia. In May, 2000, he came to China and founded the first *Wall Street English* learning center in Beijing and soon opened eight *Wall Street English* learning centers. Meanwhile, he also set up five centers in Shanghai. Today, it has attracted around 30,000 trainees in its learning centers in China.
- ◆ Teaching Philosophy: Luigi T. Peccenini believes what is the most important in one's life is to serve the society and whole human race. Education is the important means to realize this sublime service. Since long ago, he has cherished the dream of enabling people from all over the world to communicate with each other more effectively in English so as to promote mutual understanding and communication among all peoples of the world.
- ◆ Education Goals: Mr. Luigi T. Peccenini hopes to develop *Wall Street English* centers across all China in the next 5 to 10 years.